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1 seconde nog 1 seconde… hartslag van 150 en boem terug in de KL1. Ongelooflijk hoe dit seizoen 

eindigde. Na een toch wel stroef zaalseizoen haalt het vlaggenschip onverwachts de play-offs. Wat 

een prestatie was dat alleen al. Mooie wedstrijden gezien met veel strijd wat eindigde in de finale. 

Met een aantal bussen naar Papendrecht; finale, strijd, spanning en die ene seconde, na een 

geweldige pass van Daan op Noah de bal, die er in de laatste seconde invliegt… terug in de KL1… 

wauw. 

Een paar weken geleden was de nieuwe technisch directeur (Gert Jan Kraaijeveld) van de KNKV bij 

ons op bezoek. Wat als die ene bal nu niet erin was gegaan. Wat was er dan gebeurd met de club? 

Nou eigenlijk niet heel veel. Natuurlijk is het fantastisch om aankomend seizoen terug te zijn in de 

KL1 maar lees de verslagen maar eens door wat we afgelopen jaar als club gedaan hebben met of 

zonder die ene seconde! 

Te beginnen bij het jaarlijkse Unitas / Pos zonwering-jeugdkamp, dit jaar 112 kinderen die in het 

pinksterweekend in Lelystad een onvergetelijk weekend hebben beleefd. De staf had nog wel een 

extra weekje nodig om bij te komen maar deze herinneringen die men aan de jeugd geeft zijn van 

onschatbare waarde.  

Daarnaast hebben we weer een prefecte organisatie gezien van het schoolkorfbaltoernooi, 2.000 (!) 

kinderen waren aan het sporten over de 2 dagen. Zelfs de KNKV viel dit op en heeft een prachtig 

interview verwoord met Robert den Hartog. Wat een reclame voor onze sport en wat een reclame 

voor onze vereniging.  

Vanuit de kantine hebben we weer kunnen genieten van de sporters op de velden. Ook dit jaar zijn 

we weer verwend met een fantastisch aanbod aan drankjes, lekkernijen en natuurlijk de befaamde 

daghap. Zelfs tegenstanders bellen ons vantevoren op om de daghap alvast te reserveren… 

fantastisch! Nieuw dit jaar is de gedeelde barroosters onder de teams. Dank voor die extra handjes 

achter de bar.  

Dat we korfbaltechnisch een brede fundatie hebben was te merken aan het feit dat er 4 jeugdteams 

in de play-offs streden. Dit was afgelopen jaar maar voor 4 clubs weggelegd. Een mooie prestatie van 

de jeugdteams, alle lof voor de goede invulling op velerlei vlakken binnen de JTC. Best trots zijn we 

op het feit dat we in het nieuwe seizoen starten met een ‘Hoofd Jeugdopleiding’. Leah gaat deze 

belangrijke rol invullen! 

De sponsorcommissie heeft ook niet stil gezeten het afgelopen seizoen, de opwaartse trend heeft 

zich doorgezet; de sponsorinkomsten gaan zelfs de magische grens van € 100.000,-- door. Een 

belangrijke inkomstenbron die we hard nodig hebben om onze sportieve ambities waar te kunnen 

maken. Daarnaast hebben we mooie sponsorbijeenkomsten mogen verzorgen waarbij het netwerken 

onder de sponsoren centraal staat.  

Tijdens onze jaarlijkse kennismakingsavond voor (ouders van) nieuwe leden werden we overspoeld 

met complimenten hoe goed het geregeld is bij Unitas. Bij deze wil ik de complimenten overbrengen 

op alle vrijwilligers binnen de vereniging. Zonder jullie hulp zou de vereniging niet bestaan.  

Afsluitend maakt die ene seconde dan echt niks uit…? Nou we kijken toch stiekem weer uit naar een 

fantastisch zaalseizoen op het hoogste niveau waarbij we onder leiding van een bevlogen staf 

stiekem hopen op vele mooie momenten… 

Namens het bestuur van CKV Unitas/Perspectief, 

Jan Hop 
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Notulen Algemene Ledenvergadering woensdag 11 oktober 2023 

 
Aanwezig: niet exact bekend 

Afgemeld: Marleen Wijnholds, Margreeth Gerlofsma, Corina Verhoef, Nena Ellermeijer,  

Maarten van den Bosch, Mark Kreikamp, Jitte Leendertse, Laura van Winkoop, Tessa van de Greijn, 

Lucca Boehle, Thomas Hoekstra, Roos Lipke, Matté Lipke, Marc Houtman, Floor Munnik,  

Mark Wijnholds, Noah Bijsterbosch, Jelmer van der Beek 

 

1. Jan Hop opent om 19.35 uur de vergadering en loopt de agenda door. Afmeldingen zijn 

opgenoemd. 

 

2. Er zijn voorafgaand aan de ALV een aantal vragen binnen gekomen: 

- Is het een risico dat alle sponsorcontracten voor 4 jaar afgesloten zijn? Jan van de Velde 

  licht toe, dat sponsoren 4 jaar op shirts staan. Daarom is er al eerder contact gezocht met  

  sponsoren en dat zal ook tegen het einde van de looptijd weer tijdig gebeuren. 

- De historie op de site zou vernieuwd worden, maar dat is nog niet gebeurd. Jan Hop  

  vertelt, dat er een groepje mensen mee bezig is geweest en dat de gegevens nu bij  

  Marco Jansen liggen om er een stuk van te schrijven. Hij is er nog niet aan toegekomen,  

  maar heeft aangegeven dat het in november klaar is. 

- In de douches kun je elkaar niet verstaan. Hier kan niets aan veranderd worden; het is ook  

  niet de bedoeling om daar lang te blijven hangen.  

 

3. Op de notulen van de vorige ledenvergadering zijn geen opmerkingen. 

 

4. Statutenwijziging + aanstelling continuïteitscommissie 

Er is vorig jaar een projectteam samengesteld om te kijken naar de statuten. Hierin zaten  

Jos Aikema, Jaspert Korevaar en Arjen Munnik. De statuten voldoen niet meer aan de eisen van de 

huidige tijd. Arjen Munnik licht toe hoe ze te werk zijn gegaan. De nieuwe statuten zijn gebaseerd op 

die van NOC*NSF. Er staan nog een aantal punten in waar nog naar moet worden gekeken. Niet 

inhoudelijk, maar wel de juiste manier van noteren. De limiet voor uitgaven was in de oude statuten 

€ 2.500,00. Nu is de limiet gesteld op 10% van de begroting, wat nu neer zou komen op € 20.000,00.  

 

Ook is er een continuïteitscommissie aangesteld. Deze kan de taken van het huidige bestuur 

overnemen, als het bestuur wegvalt. Deze commissie is aangesteld voor een periode van  

4 jaar. Er zijn hiervoor een aantal personen gevraagd: Hessel van der Bij, Tjardo Dijkstra en  

Jaspert Korevaar. Zij hebben aangegeven plaats te willen nemen in deze commissie.  

 

Er wordt gestemd over de statuten. Deze nieuwe statuten worden door de leden akkoord bevonden 

en de penningmeester (Frank Wever) zal dit namens het bestuur verder oppakken met  

Kern Notarissen. 

 

5. Jaarverslagen 

Jan Hop benoemt in grote lijnen wat er gebeurd is in het afgelopen jaar. Onder andere is er een 

krachthonk gemaakt, we hebben mooie wedstrijden gehad in de Sypel, de daghap is geïntroduceerd, 

er zijn nieuwe shirts besteld, ons vlaggenschip was ‘Sportteam van het jaar’ van de gemeente 
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Harderwijk, er zijn kerstpakketten ingepakt en Funitas heeft veel festiviteiten georganiseerd. We 

hebben de passe-partout voor de thuiswedstrijden in de zaal geïntroduceerd. Ook in het nieuwe 

seizoen zal de passe-partout blijven. De prijs daarvan zal € 30,00 zijn. 

 

Als aandachtspunt wordt nog vermeld dat het Unitas-kamp (wat normaal valt tijdens 

Hemelvaartsdag) in het nieuwe jaar in het Pinksterweekend valt (van zaterdag tot maandag). Dit kan 

niet anders aangezien Hemelvaartsdag in de meivakantie valt en op de vrijdagavond voor Pinsteren 

de intocht is van de Avondvierdaagse. 

 

6. Financieel jaarverslag 2022-2023 en goedkeuring begroting 2023-2024 

Frank Wever licht de jaarrekening toe. De sponsorkosten zijn afgelopen jaar omhoog gegaan doordat 

er meer sponsoren bijgekomen zijn met als gevolg meer sponsorborden. Verder zijn er kosten 

gemaakt voor sponsorkleding, sponsoravonden en de nieuwjaarsreceptie. Ook zijn er veel spullen 

aangeschaft voor in de zaal.  

 

Complimenten aan de sponsorcommissie voor de grote toename van sponsorinkomsten! 

 

Er is advies gevraagd aan een BTW-expert in verband met groei van de vereniging. De Stichting is nog 

net niet BTW-plichtig, echter de vereniging absoluut wel. Daardoor hebben sponsoren nieuwe 

facturen gehad met BTW erop. Het zou kunnen dat de Stichting aankomend jaar ook BTW-plichtig 

wordt.  

 

Vraag Perry van der Heijden: Moet overal BTW over geheven worden? 

Antwoord: Nee, contributies vallen er buiten. 

 

In de meerjarenbegroting is te zien, dat de lasten voor de TC en JTC hoger komen te liggen. Dit komt 

doordat de betaalde trainers op de loonlijst moeten. De vrijwilligersvergoeding kan daar niet meer 

uit. Er is navraag gedaan bij andere verenigingen en de conclusie was: op de loonlijst. De 

materiaalinkoop wordt door de Stichting gedaan dus staat niet op de meerjarenbegroting. 

 

Voor het komende jaar wordt er een contributieverhoging doorgevoerd van 3%.  

 

Vraag Klaas de Poel: Waarom worden er geen acties in de begroting opgenomen? 

Antwoord: We hebben geen concreet doel voor ogen en acties zijn altijd voor een bepaald doel. 

Daarbij worden acties als extra gezien en worden niet opgenomen voor een sluitende begroting. 

 

Vraag Jan Verboom: Kun je korting krijgen op de contributie als je het jaar vooruit betaalt? 

Antwoord: Dit gaan we uitzoeken. 

 

Vraag Arjen Munnik: Hoe staat het met ClubCollect? 

Antwoord: Wordt nu gebruikt voor het kopen van kaartjes voor wedstrijden, opgeven voor BBQ enz. 

Nog niet voor contributies. Er moet nog een koppeling gemaakt worden naar de mailadressen van de 

ouders van jeugdleden. Hiervoor wordt een projectgroep gevormd. 

 

Nog een leuk feitje: het aantal betalende leden is gegroeid van 379 naar 421. Arjen Houtman vraagt 

zich af hoe dat zit in de zaal met meer teams? Helaas krijgen we om die reden niet meer uren en 

wordt het schipperen met de uren die we hebben. 
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7. Verslag kascommissie 

Niels van Vliet doet een toelichting op het door de kascommissie gemaakte verslag. Er zijn mooie 

stappen gezet. De kascommissie heeft geen verschillen gevonden. Er is nog geen 4-ogenprincipe voor 

de betalingen, maar dit heeft wel de aandacht van het bestuur. Declaraties worden nog steeds 

handmatig gedaan; dit is een punt van aandacht.  

 

Aanbevelingen: 4-ogenprincipe hanteren en ClubCollect implementeren voor contributies. Enige 

punt: hoe wordt het kasgeld vanuit de kantine gestort? Hier moet een duidelijk protocol voor zijn. 

N.B.: dit is inmiddels uitgezocht en er is een protocol voor middels een 4-ogenprincipe. 

 

8. Verlenen décharge bestuur 

Niels stelt voor om het bestuur décharge te verlenen. Iedereen gaat akkoord.  

 

9. Benoeming kascommissie 

Voor het komende jaar worden Evert Schuit en Maarten Bakker benoemd. Arjen Houtman heeft 

aangegeven reserve te willen zijn voor het komende jaar. Iedereen gaat akkoord met deze 

benoeming. 

 

10. Alcoholbeleid binnen Unitas 

Onder de 18 jaar is alcohol niet toegestaan. Dus ook niet bij Unitas of tijdens activiteiten buiten de 

club, maar die wel georganiseerd zijn door de club. Verder wordt nog benoemd, dat het 

kantinepersoneel geen politieagenten zijn en de we met z’n allen verantwoordelijk zijn voor het 

alcoholgebruik. Hierbij ook nog de aanvulling dat men elkaar ook kan aanspreken als iemand veel 

gedronken heeft, ook al is diegene meerderjarig. In de Sypel is het aan het Sportcafé om hier toezicht 

op te houden. Binnenkort komt Tactus een voorlichting geven aan de A- en B-jeugd over 

verslavingen. 

 

Vraag Pauline van de Greijn: Waarom staan er soms minderjarigen achter de tap? 

Antwoord: Dat hoort niet en zou dan incidenteel geweest zijn. 

 

Vraag Marcel Zakonski: Wanneer er iemand aangesproken wordt, krijgen we dan rugdekking vanuit 

het bestuur? En is het een idee om alcoholvrij bier te gaan schenken? 

Antwoord: Dit mag zeker gerapporteerd worden aan het bestuur en dan volgt er een gesprek met 

diegene. Of alcoholvrij bier in het assortiment kan, gaan we uitzoeken. 

 

11. Aanwezigen gaan in 3 groepen uiteen voor meer informatie in carrouselvorm (in kantine 

Sportparkmanagement en G-korfbal, bij de bar regels kantine en in bestuurskamer toelichting 

financieel verslag en Stichting).  

 

12. Jubilarissen 

25 jaar: 

- Aron Belt 

- Angela Guljé 

- Willem van Garderen 

- Youri Aartsen 

40 jaar: 

- Patricia Peters (niet aanwezig) 

 



6 
 

13. Bestuursverkiezingen 

Herkiesbare bestuursleden (Jan Hop, Jesse de Ruigh en Margreet Bakkenes) worden door de leden 

opnieuw gekozen voor een periode van 4 jaar. 

 

Jan Hop vertelt nog over de projecten die er lopen of het afgelopen jaar zijn opgepakt: 

- Er zijn meer zonnepanelen op het dak geplaatst. Eerst lagen er 40, nu 100. In de kantine is  gekozen 

  voor infraroodpanelen. Eerst duurde het erg lang om de kantine te verwarmen wat hoge gaskosten  

  met zich mee bracht. 

- Zijn bezig met uitbreiding van de fietsenstalling. Over enkele weken is er een gesprek bij de 

  gemeente. 

- Project ‘Trainersbinding’ heeft de aandacht. Hoe kun je trainers aan je binden en waarom stoppen  

  ze soms met training geven? Vraag hierop van Evert Schuit: Kan dat project ook gecombineerd 

  worden met scheidsrechters? Antwoord: Nee, dat lukt niet al zien we dat dat ook zeker een  

  probleem is/wordt. 

- Steeds meer verenigingen vragen VOG’s (Verklaring Omtrent Gedrag) aan. Als we daar mensen voor  

  gevonden hebben, zullen wij dat ook gaan initiëren. 

 

14. Rondvraag 

Erik Schuiling: in de KNKV-app staan de kledingvoorschriften van Unitas en die kloppen niet. Hij gaat 

uitzoeken hoe dit aangepast kan worden. 

 

Perry van der Heijden merkt op, dat de clubkleding van Muta duurder is dan voorheen van Hummel. 

Jan van der Velde heeft aangegeven om te kijken of er een alternatief naast die van Muta 

aangeboden kan worden. 

 

13. Sluiting 

Jan sluit de vergadering af. Na de vergadering is het 1e drankje op kosten van Unitas. 

 

 

================================================================================== 
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J A A R V E R S L A G  S E N I O R E N  T E C H N I S C H E  

C O M M I S S I E  2 0 2 3 / 2 0 2 4  
De rolverdeling binnen de TC was het afgelopen seizoen als volgt:  
- Bestuurslid: Jesse de Ruigh 
- Voorzitter: Wendy Groen  
- Senioren 1 & 2: Gert-Jan van de Glind / Niels van Vliet 
- Senioren 3,4 & 5: Thomas Jongma 
- Senioren 6 & 7: Marit van de Wal 
- Midweek, recreanten & 4x4: Wendy Groen 
 
- Wedstrijdsecretariaat: Annemieke van Laar  
- Korfbal League (2) manager: Maarten Bakker  
 
Algemene terugblik bestuur: 

Normaliter begin ik dit verslag altijd met de hoogtepunten op korfbalgebied. Deze hoogtepunten 
komen ook zeker aan bod, want wat was het weer een memorabel seizoen. Allereerst start ik echter 
met een dankwoord aan onze TC-leden. Waar onze spelers en trainers vaak in de spotlight staan bij 
successen blijft deze groep vaak wat meer op de achtergrond. Maar wat ben ik trots om met deze 
groep vol korfbal-, sociale, topsport- en verenigingsexperts te werken aan een groeiende vereniging! 
Er worden zowel vervelende als hele mooie gesprekken gevoerd, een miljoen belletjes en 
whatsappberichten per jaar, trainingen en wedstrijden bekijken en noem het allemaal maar op. Niet 
veel mensen durven de verantwoordelijkheid te pakken, maar de vereniging mag enorm content zijn 
dat deze mensen er voor ons zijn. Wendy, Marit, Thomas, Niels en Gert-Jan: jullie zijn de belangrijke 
(technische) pilaren waar onze seniorenteams op mogen rekenen! 

Net als vorig seizoen groeit de vereniging, we hebben aantrekkingskracht in zowel topsport, 
wedstrijdsport als breedtesport. Laten we beginnen bij de eerste: topkorfbal! Om eerlijk te zijn zag het 
er lang niet meer naar uit: promotie naar de Korfbal League! In de laatste secondes van de finale 
promotie bewerkstelligen naar de League, een onvergetelijk moment voor iedereen binnen én buiten 
de vereniging. Gedurende het jaar zijn er vanaf december vanuit de TC en trainers met een aantal 
scenario’s gewerkt. Ook dit jaar is het gelukt om de selectie grotendeels bij elkaar te houden, 
doorstroom te creëren vanuit de jeugd en ons gericht te versterken. Daniel van Munster verruilde 
Unitas 2 voor Wageningen 1, een compliment voor de vereniging. Na een zoektocht voor geschikte 
vervanging van het duo Daniel en Frans zijn Peter Vedder en Tom Stoffelsen vastgelegd als nieuwe 
trainers van Unitas 2. De afgelopen jaren zijn er forse stappen gezet door de vereniging om mee te 
kunnen in de professionaliserende wereld van topkorfbal. De conclusie kan getrokken worden dat dit 
voor zowel KL1 en KL2 duidelijk het geval is en de bond hier ook stevig op inzet.  

Tussen topkorfbal en breedtekorfbal staat het wedstrijdkorfbal: Unitas 3 & 4 én tegenwoordig Unitas 5! 
Na vorig seizoen al voorzichtig de stap te hebben gezet zijn Unitas 3 & 4 steeds meer één selectie. 
Een geslaagd eerste teamweekend was hier een mooi voorbeeld van. Onmisbare teams voor de 
vereniging en dé schakel tussen topsport en breedtesport. Zaak is om Unitas 3 wel snel weer naar de 
overgangsklasse te krijgen na degradatie in het seizoen 2023-2024. Unitas 5 opereert als zelfstandig 
team, maar van de spelers is afgelopen jaar volop gebruik gemaakt.   

En ten slotte, het breedtekorfbal: Unitas 6, 7, MW1, recreanten en 4x4. Ieder team of groep uniek in 
zijn opzet en uitgangspunten. Aandacht vanuit de TC is hier van groot belang! Bij aanvang van het 
seizoen hadden we grote uitdagingen in de bezetting van voornamelijk S6. Gedurende het seizoen is 
dit verbeterd waardoor het team wat vitaler werd.  

Sleutel tot succes is een brede basis en teams op ieder niveau. Aandachtspunt voor de komende 
jaren gaat breedtekorfbal zijn, hier moeten wij zeker in de senioren nog in gaan groeien. 

 

1. Sportieve terugblik 

Selectie Unitas/Perspectief 

‘The season after’ KorfbalLeague. Een fantastisch jaar en dito ervaring. “Dit smaakt naar meer” was 
een veel gehoorde uitspraak. We waren dan ook heel trots en blij dat we onze selectie, ondanks 
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degradatie in de zaal, bij elkaar wisten te houden voor het nieuwe seizoen. Een seizoen waarin we 
voor een ‘vervroegde terugkeer’ wilden gaan. Naast het aanblijven van onze spelers en staf, kwam er 
ook versterking in de persoon van Matté Lipke en was er hoop op de terugkeer van de revaliderende 
Jolien Landman. Kortom: Klaar voor de start! 

Unitas/Perspectief 1 
Veld: 
Ereklasse: Dos’46, Dos(W), Spirit 
Het seizoen begon met een eenvoudige thuisoverwinning (22-11) op DOS(W). Na een moeizame 
overwinning op Spirit in Voorthuizen (16-20), kregen we in  de derde wedstrijd te maken met een flinke 
tegenvaller. Tijdens de mooie wedstrijd tegen Dos’46 in Nijeveen, raakten we Matté Lipke kwijt met 
een ernstige knieblessure, waardoor hij de rest van het seizoen heeft moeten missen. De wedstrijd 
ging met 19-17 verloren. Na twee relatief eenvoudige overwinningen, uit bij DOS(W) en thuis tegen 
Spirit, werd er thuis tegen DOS’46 wederom met klein verschil verloren (13-14). Met 8 punten was de 
doelstelling, plaatsing voor de finalepoule, gehaald! 
 
Zaal: 
KorfbalLeague2 
De start in de KorfbalLeague 2 was geweldig. Met 2 ruime overwinningen in uitwedstrijden (Tempo  
15-26 / Oost-Arnhem 20-28) en ook een knappe zege op AW.DTV in de eerste thuiswedstrijd (23-26), 
was het gevoel goed. Met een top-4-klassering als doelstelling voor dit seizoen, doken we de 
decembermaand in. Deze maand was qua resultaten geen goede maand voor onze hoofdmacht. Na 
een thuisnederlaag tegen het felle, scherpe Dalto (23-28), volgde er een overwinning op TOP(A)  
(22-24), gevolgd door 2 nederlagen: DSC was in de Sypel met 16-21 te sterk en ook in Mid-Fryslan 
verslikte de ploeg van Marc Houtman en Jelmer van der Beek zich (19-18). Het beloofde een 
spannende tweede seizoenshelft te worden. 
Na de kerstdagen werd 2024 ingeluid met 8 punten: Winst op Avanti (24-21), winst in een prachtig en 
belangrijk gevecht uit bij TOP(S) (17-18), winst thuis tegen Tempo (30-16), alsook winst thuis tegen 
Oost-Arnhem (23-16). 
Op 3 februari stond de kraker (waar er later nog een aantal van zouden volgen) op het programma. 
Een kraker, dat nooit een kraker werd. AW.DTV was in eigen huis een maatje te groot voor onze 
oranjehemden: 26-18. De tik die was uitgedeeld door AW.DTV, werd gevolgd door een klap van Dalto. 
Ook in Driebergen kregen we klop: 26-22. In eigen huis werd tegen TOP(A) een negatieve reeks 
doorbroken door te winnen: 20-18. Makkelijk ging het niet, maar in deze fase waren alle punten 
belangrijk met het oog op de doelstelling. Op 24 februari met de bus naar Eindhoven, hier moest het 
dan gebeuren. Een topper tegen DSC. Een spannende pot, met een mooie sfeer. Helaas bleven de 
punten in Eindhoven (26-22)  en leken de play-offs uit zicht te verdwijnen. Opgeven komt in het 
woordenboek van Unitas niet voor, dus bleef iedereen strijdbaar. Echter toen Mid-Fryslan er in 
Harderwijk met 2 kostbare punten van door ging (22-23) en het feestje in de Sypel vierde, leek het 
doek definitief te vallen. Of er moest een wonder gebeuren. 
Zaterdag 16 maart: de laatste thuiswedstrijd tegen het al geplaatste TOP(S). Er moest gewonnen 
worden en dan maar hopen op puntverlies van Mid-Fryslan tegen het laag geklasseerde TOP(A) in 
Arnemuiden. De wedstrijden werden tegelijk gespeeld en de spanning was voelbaar op de tribune. In 
Arnemuiden werd het verschil vlot gemaakt in het voordeel van TOP(A) en dus ook in Harderwijks 
voordeel. In Harderwijk maakten Unitas en TOP(S) er een matige, maar wel enorm spannende 
wedstrijd van. Niet wetende dat de uitslag in Arnemuiden gunstig was, speelde Unitas een rommelige 
eindfase. Een punt zou voldoende zijn om alsnog, met vallen en opstaan, de felbegeerde 4e plek op 
de ranglijst te veroveren. En zo geschiedde….17-17 eindstand. Een ontlading en gejuich, gelach, een 
traan van ongeloof, maar we staan in de play-offs! 
 
Play-offs: 
AW.DTV – Unitas/Perspectief 
De 4e plek geeft recht op een duel tegen de terechte kampioen uit de poule: AW.DTV. Een best of 
three, waarin de kampioen het voordeel heeft om eerst thuis te spelen. De technische staf moest een 
plan maken om dit sterke, ervaren AW.DTV te kunnen verslaan. De eerste wedstrijd was bijzonder 
spannend. In een gelijk opgaande strijd was het stuivertje wisselen: Het kon alle kanten op. Het werd 
gelijk. Aangezien er een winnaar moest komen, was de verlenging bepalend. Hierin toonde AWDTV 
zich de koelste en zette zichzelf op 1-0. Een nederlaag met ‘perspectief’. Verloren, maar eindelijk weer 
een Unitas met karakter, met strijd, passie en goed korfbal! Met vertrouwen op naar de return in 
Harderwijk, wetend, voelend, dat ze te pakken zijn. 
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Een week later, op 30 maart in een uitverkochte en dus bomvolle (ruim 800 toeschouwers) Sypel, 
stond de return op het programma. Ook dit werd weer een intense strijd op hoog niveau. Dit keer trok 
Unitas aan het langste eind (20-18), een ferme tik was uitgedeeld aan het zichtbaar aangeslagen 
AWDTV: 1-1 en dus een allesbeslissende 3e wedstrijd op het menu.  
Playoffs Unitas – AW.DTV | Aftermovie (youtube.com) 
 
Drie dagen later al in Amsterdam. Weinig tijd voor herstel, maar desondanks met goede en positieve 
energie naar de hoofdstad. Plan was gemaakt. De staf had alles op orde. Uiteraard weer met de 
nodige supporters uit Harderwijk die kant op, we hadden die hal wel 8x kunnen uitverkopen...  
De wedstrijd: 
De opstelling werd duidelijk. AW.DTV-coach Maarten van Brenk had graag zijn opstelling aangepast 
aan Unitas, maar dat bleek een doorzichtige zet, waarop onze staf keurig geanticipeerd had: 0-1 al 
voor het eerste fluitsignaal. Net als de voorgaande wedstrijden, wilde Unitas de intensiteit hoog 
hebben vanaf minuut 1 om de tegenstander meteen aan te pakken. Een goede strategie en een 
tactisch goed uitgevoerd plan, maakte dat we wederom een prachtige wedstrijd voorgeschoteld 
kregen. Een wedstrijd waar alles op en aan zat. Enorm spannend tot het einde. Toen de arbitrage op 
23-25 voor het laatst op zijn fluitje blies, was de ontlading geweldig groot. Unitas heeft het gedaan: De 
reus uit de poule is verslagen. Op naar de finale in Papendrecht! 
 
Finale: 
Zaterdag 6 april, Papendrecht: Unitas/Perspectief – TOP / IAA Fresh. Inzet: Promotie naar de 
KorfbalLeague. 
Een uitverkochte PKC-hal, veel oranje en zeker zoveel rood-wit. Een bijzonder mooie sfeer, kippenvel. 
De eerste goal kwam uit handen van onze aanvoerder: Mike van Boven. De wedstrijd was spannend 
en golfde wat heen en weer waarbij het verschil continu minimaal blijft. Ruststand 9-10 in het voordeel 
van TOP. TOP, dat na de rust het gat vergroot via 9-12 naar 10-14, vergeet om trekker definitief over 
te halen. Unitas blijft knokken en vecht zich knap terug. Na doelpunten van Mike, Renée en Sabine is 
het gevoel om erop en erover te gaan groeiend. Ook de spanning groeit mee. Evenals het 
schotpercentage van Noah Bijsterbosch... na de 14-15, schiet hij Unitas op gelijke hoogte: 15-15. De 
voorbode voor een knotsgekke slotfase van 7 minuten.  
TOP komt via Pikaar op 15-16, maar dan is het weer Noah met de gelijkmaker: 16-16. 
Met nog 1 minuut op de klok schiet Mike Unitas na lange tijd weer op voorsprong en het lijkt het 
winnende doelpunt te worden, maar niets is minder waar. Met 11 seconden op de klok maakt Remco 
Winter gelijk voor TOP en lijkt er een verlenging aan te komen. 11(!) seconden! Unitas, met op dat 
moment Sabine, Laura, Daan en Noah die weten wat ze moeten doen. Noah krijgt een schotkans, 
maar scoort niet, de rebound is voor Daan… de bal gaat vliegensvlug terug naar Noah en de rest is 
geschiedenis: BAM! Een fantastische buzzerbeater brengt Unitas/Perspectief terug naar de 
KorfbalLeague!   
Een uitmuntende prestatie van de selectie, staff, supporters en alles en iedereen die Unitas een warm 
hart toedraagt. 
Korfbal League 2 Finale Unitas/Perspectief - TOP/IAA Fresh | Aftermovie (youtube.com) 
 
Veld: 
Finalepoule: LDODK, DOS’46. MID-Fryslan 
Dat er voor Unitas de 2e helft niet veel op het spel stond was duidelijk. Een zwaar, intens zaalseizoen 
achter de rug en geen degradatie meer mogelijk op het veld. Kortom: Ontspannen, intensiteit wat naar 
beneden en iedereen heel houden was het doel. Het resulteerde in een 15-13 nederlaag bij LDODK in 
de eerste wedstrijd. Thuis werd vervolgens met een bijzonder hoog schotpercentage in de eerste helft, 
Mid-Fryslan verslagen met 28-22. Daarop volgde 3 nederlagen tegen Dos’46 thuis (19-27), Dos’46 uit 
(22-16) en Mid-Fryslan uit (21-10). De laatste wedstrijd van het seizoen werd een bijzondere. Tegen 
LDODK namen we afscheid van Sabine Verhoef, zij vertrekt naar LDODK. Ook Mark Wijnholds nam 
afscheid van de selectie en zwaaide af met een prachtige invalbeurt in Unitas 1. Hij schoot Unitas in 
de laatste minuut naast LDODK: 21-21.  
 
Een bijzonder jaar voor onze selectie. We zijn trots op alles wat de spelers en staf dit jaar weer 
hebben gepresteerd en kijken uit naar het nieuwe seizoen! 
 
Unitas/Perspectief 2 
Waar Unitas 1 veel aandacht krijgt, verdient Unitas 2 dat ook. Er wordt als één selectie geopereerd en 
zoals bekend staan de mensen van Unitas 2 altijd klaar voor Unitas 1. Op de trainingen vaak in dienst 



10 
 

van de hoofdmacht en week in, week uit blijven trainen tot aan de finale! Kortom: Bovenstaand succes 
is ook de verdienste van ons tweede. Een tweede dat al jaren op hoog niveau acteert en dit 
structureel goed doet, zo ook dit seizoen.  
 
Veld:  
LDODK 3, AVO 2, DOS’46 2 
De start van de competitie was meteen goed. Met ruime overwinningen (25-19 en 5-16) op 
respectievelijk AVO en uit bij LDODK, kon er met vertrouwen afgereisd worden naar Nijeveen. Helaas 
werd Unitas 2 in de slotseconde geklopt en bleef het met lege handen (17-16). Na weer 2 
overwinningen op wederom AVO (14-18 in Assen) en LDODK (16-15) stond de laatste veldwedstrijd 
op het programma. Ook in Harderwijk was Dos’46 met 14-19 te sterk. Met een verdienstelijke 2e 
plaats kon Unitas 2 de zaal in. 
 
Zaal:  
Reserve KorfbalLeague 2  
13 overwinningen en 5 nederlagen, een goed zaalseizoen voor Unitas 2. 
Gedurende dit seizoen bleek het geroutineerde Blauw-Wit(A) 3 de te kloppen ploeg. De onderlinge 
wedstrijden waren spannend en spectaculair met veel doelpunten. In de derde speelronde troffen 
beide teams elkaar in Harderwijk. Met 27-29 gingen de punten mee naar Amsterdam. Begin februari 
werd het ook in Amsterdam spannend: 26-25 voor de Amsterdammers. Unitas 2 wist de korf dit 
zaalseizoen vaak te vinden. Slechts 3 keer werd de grens van 20 doelpunten niet gehaald, alle andere 
weken lukte dit wel. Met een gemiddeld 25 doelpunten kende het tweede een goed zaalseizoen.  
 
Veld: 
LDODK 2, Dalto 2, Dos’46 2 
Na het lange zaalseizoen, stond er ook voor Unitas 2 dit veldseizoen niet veel meer op het spel. Ook 
hier was de druk wat van de ketel.  
In de eerste, winderige, wedstrijd in Gorredijk, werd met 15-9 verloren van LDODK. De thuiswedstrijd 
werd een teleurstellende nederlaag tegen Dalto 2. De punten gingen mee naar Driebergen (20-21). 
De week erna stond Dos’46 nog maar eens tegenover Unitas. Ook deze ronde was Dos’46 te sterk 
voor onze oranjehemden (12-17). De uitwedstrijd in Nijeveen werd spannender en leuke om naar te 
kijken. De punten werden verdeeld (17-17). De uitwedstrijd in Driebergen tegen Dalto werd een 
overwinning, revanche voor de verloren thuiswedstrijd. Winst met 15-16. De laatste wedstrijd van het 
seizoen en tevens de laatste van hoofdcoach van ons tweede: Daniël van Munster. Hij vertrekt na dit 
seizoen naar Wageningen, om daar als hoofdtrainer aan de slag te gaan. We wensen hem daarbij 
natuurlijk veel plezier en succes en kijken terug op een fijne samenwerking van 2 jaar! Zijn assistent, 
Frans Aartsen stopt ook als vaste assistent bij Unitas 2. Wel blijft hij beschikbaar om hier en daar eens 
in te springen indien nodig! Ook teambegeleider Chantal Verboom-Smink neemt afscheid van de 
selectie. Zij zal gaan genieten van de gezinsuitbreiding, ook Chantal zijn we dankbaar voor haar inzet 
voor onze selectie! 
Mark Wijnholds, jarenlang een vaste waarde van ons tweede, doet een stapje terug naar Unitas 3. 
Ook hij wordt bedankt voor zijn bewezen diensten en zal na de wedstrijd van het tweede nog een 
fraaie invalbeurt maken in de hoofdmacht: Mark nogmaals bedankt!  
En zo eindigt ook het seizoen van Unitas/Perspectief 2! Op naar volgend seizoen! 
 
Unitas/Perspectief 3 
Ze begonnen als een raket aan het seizoen. Waar niemand het had verwacht, behaalde 
Unitas/Perspectief 3 het kampioenschap op het 1e gedeelte van de veldcompetitie. Ze promoveerden 
voor het eerst in de geschiedenis naar de Reserve Hoofdklasse. Dit resultaat werd de 2e helft van de 
veldcompetitie bekroond met handhaving. Met Jan Kok, en Joël Poppe aan zijn zij, aan het roer. In het 
seizoen 2024-2025 gaat Jan zijn 15e jaar als trainer/coach van het 3e team in! Een prestatie die 
benoemenswaardig is! 

Helaas voor de jonge ploeg konden ze de goede lijn in de zaalcompetitie niet door zetten. In 
combinatie met op het eerste oog een zware poule werd handhaving niet gered en is het team helaas 
gedegradeerd naar de 1e klasse. Hopelijk kan het sterrenensemble van Jan Kok en de toegevoegde 
Harold Guljé de weg terug omhoog vinden. 

Mede dankzij NextSense kan dit team iedere wedstrijd verzorgd het veld opstappen. 
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Unitas/Perspectief 4 
Met Jan-Willem Boer en Jesse de Ruigh aan het roer heeft Unitas/Perspectief 4 nieuwe energie 
gevonden waarmee een echt team is gesmeed. Deze voormalig spelers/coaches zijn omgetoverd tot 
ware vertrouwelingen voor het team. Het mag een prestatie genoemd worden, dat we kunnen zeggen 
dat onze vereniging een stabiele 2e klasser erbij heeft gekregen met het 4e team. Het team bestaat uit 
veel jonge spelers die de ambitie hebben om zo hoog mogelijk te spelen. We kijken uit naar hoe ze de 
ambitie in het seizoen 2024-2025 verder kunnen uitbouwen en hierbij het spelplezier kunnen 
behouden. 
 
Mede dankzij Café Ome Co, waar menig Unitasser zaterdagavond is, kon dit team shinen tijdens de 
wedstrijden. 
 
Unitas/Perspectief 5 
Road to Ahoy 2030, dat was de doelstelling toen het team werd gestart. Het zogenaamde 
vriendenteam van Unitas/Perspectief. Eigenlijk is het een heerlijk bij elkaar geraapt zooitje wat al 
meerdere jaren met elkaar gekorfbald heeft. Het plezier, enthousiasme druipt er vanaf. Al mocht 
afgelopen jaar het enthousiasme wel wat minder volgens sommige tegenstanders. Ook over 
vruchtbaarheid is niet te klagen want in het seizoen 2023/2024 zijn er 7 teamleden ouders geworden 
of zit het er aan te komen. Voor de toekomst dus geen gebrek aan aanwas bij de kangoeroes! 
Vanwege de nieuwe competitieregeling is het team vanuit de 4e klasse doorgestoomd naar de 2e 
klasse op het veld. Ook in de zaal mogen ze een stapje vooruit. We gaan zien of komend seizoen dit 
gelouterde team de stijgende lijn voort kunnen zetten. 
 
Met de sponsoring van Inform & Ziezo Kidscorner lopen ze er in ieder stralend bij.  
 
Unitas/Perspectief 6 
Unitas/Perspectief 6 heeft dit seizoen een fantastisch 1e en 2e helft veldseizoen gehad. Beide keren 
zijn ze ongeslagen geweest! Wat een prestatie! In de zaal was er iets meer tegenstand, maar ook hier 
hebben ze het erg goed gedaan. Het is een leuk, jong team, waar nog veel groei in zit! Helaas hadden 
ze dit seizoen nog wat weinig heren, waardoor er soms wat dames als heer moesten spelen, maar 
gelukkig gaat dit komend seizoen beter worden. Hopelijk hebben we de komende jaren bij Unitas nog 
veel plezier van dit team! 
 
Unitas Perspectief 7 
Unitas/Perspectief 7 had dit jaar een zeer pittige zaalcompetitie, waarin helaas niet veel 
overwinningen behaald werden. Wel werd er elke wedstrijd hard gewerkt om een zo mooi mogelijk 
resultaat te hebben. Helaas waren er ook een aantal blessures in het team waardoor er weinig 
compleet gespeeld kon worden. Gelukkig was tweede helft veld iedereen weer fit. Ondanks dat ook 
hier de poule zwaar was werd de competitie afgesloten met twee mooie overwinningen en een heel 
gezellig teamuitje. Helaas verlaten Alex en Diana het team aan het einde van het seizoen.  
Volgend jaar gaat Unitas 7 weer knallen! 
 
Unitas/Perspectief MW 1 
Unitas/Perspectief MW1 is dit jaar in de voorjaars- en najaarscompetitie kampioen geworden. In de 
zaal zat er helaas geen kampioenschap in. Hiervoor was er bij de voorjaarscompetitie wel sprake van 
3x is scheepsrecht. Met andere woorden de midweek heeft 3x beslissende wedstrijden nodig gehad 
om het kampioenschap binnen te halen. 
 
Dit alles is een bijzondere prestatie aangezien de midweek het kleinste seniorerenteam is. De 
midweek bestaat uit slechts 4 heren en 4 dames. Dankzij spelers uit de recreanten, Unitas/Perspectief 
6, Unitas/Perspectief 7 en algemene reserves is het gelukt om alle wedstrijden te kunnen spelen. Allen 
heel erg bedankt en hopelijk zijn jullie komend seizoen weer bereid om daar waar nodig is bij te 
springen. 
 
Recreanten 
Onze recreantengroep bestaat momenteel uit 23 mannen en vrouwen. 
We trainen met erg veel plezier op de donderdagavond. niet elke week met evenveel mensen maar 
gemiddeld toch met 10/12 personen. 
Elke week geeft er iemand anders trainen; zo hebben we elke week een zeer afwisselende training. 
De 3e helft is voor ons nog steeds erg belangrijk. 
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We vinden het dan ook erg fijn dat we op de donderdagavonden mogen trainen zowel op het veld als 
in de zaal. In de zaal trainen we in Sypel 2 en genieten daarna van de gezelligheid in het Sportcafé. 
Ook dit jaar hebben we weer vele wedstrijden mogen spelen tegen ploegen uit de buurt zoals Mia, TZ, 
Antilopen en Kesteren. 
Op het veld is dit wat makkelijker in te plannen dan in de zaal, dit in verband met zaalruimte, maar ook 
hier spelen we af en toe een leuk potje korfbal. We hebben in ieder geval altijd een leuk zaaltoernooi 
bij DVO met als prijs een lekker krentenbrood met roomboter voor het hele team. 
Als afsluiting voor de grote vakantie hadden we een lekkere bbq bij iemand in de tuin. 
En als hoogtepunt dit jaar weer ons gezellige weekend naar de Ardennen.  
Het was weer goed geregeld met vele leuke activiteiten. 
Al met al een super tof en gezellige recreantengroep, waarvan er ook nog veel vrijwilligers werk doen 
voor de club. 
 
Groetjes namens alle recreanten,  
Jojo 
 
4x4 
Voor de 4 x 4 begon het seizoen op vrijdag 23 augustus 2023. 
Voor het 3e jaar weer vol aan de bak met trainen en onderlinge partijtjes spelen. 
Als voorbereiding op het nieuwe seizoen speelde we o.a. op 6 september een oefenwedstrijd tegen 
Unitas 6. Na de zaal is er geoefend tegen een team van SKF. Helaas werd deze wedstrijd verloren 
wat natuurlijk heel wat gespreksstof teweeg bracht. 
De groep bestaat nog steeds uit ongeveer 25 (oud) korfballers, die 2-wekelijks vrijdag trainen op het 
veld en op woensdag in de zaal. Men is vrij om te komen trainen en afzeggen in de gezamenlijke 
groeps-app hoeft niet. Het is dan fijn om te zien dat er tijdens de training altijd een groep staat van 10-
16 personen. 
Trainen / sporten op je eigen niveau vinden wij belangrijk. Neem op tijd rust en luister naar je lichaam. 
We hebben dit seizoen wel gemerkt, dat het onderlinge niveau hier en daar wat uit elkaar groeit. Daar 
gaan we in de toekomst rekening mee houden door wellicht in twee groepen te gaan trainen. 
Eenmaal op het veld gaan alle remmen los. Elkaar uitdagen in onderlinge partijtjes en / of 
schotspelletjes, daar halen we veel plezier uit en genieten we van. 
Om verschillende redenen zijn er wat mensen afgehaakt maar zijn er ook weer nieuwe gezichten 
bijgekomen en zijn er zelfs weer een aantal lid geworden van deze mooie club. 
De laatste trainingsavond werd afgesloten met een hapje en drankje. We kunnen gerust zeggen: het 
was wederom een prachtig en gezellig seizoen. 
Mocht je nu belangstelling hebben om een keer mee te trainen, neem gerust contact op met Kars Pos 
of Frans Aartsen 
 
Namens de 4 x 4, 
Frans Aartsen 
 
2. Seizoen 2023-2024 
 
Aankomend seizoen bestaan de senioren uit 8 teams. 7 zaterdagteams en 1 midweekteam. 
Ook dit jaar is het weer een hele uitdaging geweest om voor alle teams een trainer te vinden. Voor alle 
teams die een trainer/coach willen hebben is dit gelukt!! 
 
Unitas/Perspectief 1  Marc Houtman & Jelmer van der Beek 
Unitas/Perspectief 2  Peter Vedder & Tom Stoffelsen 
Unitas/Perspectief 3  Jan Kok & Harold Guljé 
Unitas/Perspectief 4  Jan Willem Boer & Jesse de Ruigh 
Unitas/Perspectief 5   Niet nodig vanuit team.  
Unitas/Perspectief 6  Hans Olofsen  + roulatietrainer S5 
Unitas/Perspectief 7   Roulatietrainer S5 
Unitas/Perspectief MW1 - 
 
Wij wensen alle trainers veel succes!  
 
 
De rolverdeling binnen de TC is voor het komende korfbalseizoen als volgt:  
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- Bestuurslid: Jesse de Ruigh 
- Voorzitter: Wendy Groen  
- Senioren 1 & 2: Gert-Jan van de Glind / Niels van Vliet 
- Senioren 3,4 & 5: Thomas Jongma 
- Senioren 6 & 7: Marit van de Wal 
- Midweek, recreanten & 4x4: Wendy Groen 
 
- Wedstrijdsecretariaat: Annemieke van Laar  
- KL-manager: Maarten Bakker  
 

================================================================================== 
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J A A R V E R S L A G  J T C  2 0 2 3 - 2 0 2 4  
We kijken terug op een succesvol seizoen in meerdere opzichten. Maar liefst 30 jeugdteams werden gedurende 

het jaar opgegeven in de competitie, nog nooit eerder bereikten we dit aantal! Iets om trots op te zijn, we zijn 

een aantrekkelijke vereniging om te komen sporten. Coördinatoren waren bijna wekelijks druk met het 

inplannen van proeftrainingen. Vraagstukken die gedurende het jaar veelvuldig in de commissie terugkwamen 

waren onder andere trainers (kwaliteit en binding), teamindelingen, technisch kader, JTC-bezetting. 

 

S P O R T I E V E  H O O G T E P U N T E N  

Erg bijzonder was dat onze A1 in de zaal de play offs bereikte. Helaas lukte het de ploeg net niet om een plekje 

in Ahoy te bemachtigen. Ook onze B1 en C1 mochten tot de laatste fase meestrijden om het 

landskampioenschap in de zaal. Helaas werden beide ploegen in de kwartfinale uitgeschakeld. Het noemen 

waard is ook de (dubbele) promotie van onze B2 naar de eerste klasse: nog nooit eerder bereikte onze B2 dit 

niveau. Mooi om te zien dat de kwaliteit van onze jeugd in de breedte omhoog gaat en dat het beleid van 

gezamenlijk trainen zijn vruchten lijkt af te werpen. Bovendien was Unitas/Perspectief één van de vier clubs 

(naast TOP Sassenheim, PKC en Nieuwerkerk) die erin slaagde om alle eerste jeugdteams van het 

wedstrijdkorfbal (A1, B1, C1, D1) in de kampioenspoule uit te laten komen.  

Daarnaast vierden we het hele jaar door de kampioenschappen van verschillende F-, E-, D-, C- en B- teams, 

altijd een mooi hoogtepunt gedurende het seizoen!  

 

J T C - O R G A N I S A T I E  

Kritisch hebben we het afgelopen jaar gekeken naar de bezetting van de JTC. We hebben geconcludeerd dat de 

rol van coördinator steeds meer ingevuld wordt met organisatorische taken terwijl we juist het belang zien van 

de bijdrage op het technisch vlak: trainers ondersteunen en een rol vervullen in de ontwikkeling van onze jeugd. 

Daarom zijn we op zoek gegaan naar versterking. We zijn erg blij dat met ingang van 2024/2025 diverse 

coördinerende trainers hebben aangesteld: voor de C1/C2 Perry van der Heijden en voor de E-jeugd  

Jonne Tönjes en Hannarixt de Vries. Bovendien zullen Thomas Hoekstra en Robbert-Jan Verboom als nieuwe 

trainers van de D1 een belangrijke rol spelen in het ontwikkelen van de D-trainers en de D-jeugd. 

Om kracht bij te zetten in de ontwikkeling van onze jeugd vervult Leah Brandsen vanaf komend seizoen de rol 

van hoofd jeugdopleiding. Leah zal het huidige jeugdbeleid met behulp van diverse betrokkenen aanscherpen en 

met name zorgen dat de implementatie op het veld geborgd wordt de komende jaren. Met het aanstellen van 

een aantal coördinerende trainers zetten we hier al een mooie stap voorwaarts, maar willen we als Unitas-

jeugd zijnde in de top van Nederland blijven acteren is hier aanscherping in nodig. 

Met ingang van het jaar 2024-2025 zullen Gerrit Bruinink (coördinatie D) en Maaike van de Brink  

(coördinatie E) een stapje terug doen. Ook vanaf deze plek, dank voor jullie bijdrage de afgelopen jaren! Voor 

de volledigheid hieronder de voltallige Jeugd Technische Commissie: 

Marleen Wijnholds    Voorzitter 

Leah Brandsen     Hoofd jeugdopleiding 

Lissa Dibbink & Renee Havenaar  Coördinator A 

Joanne de Boer     Coördinator B 

Leah Brandsen     Coördinator C1/C2 

Perry van der Heijden    Coördinerend trainer C1/C2 

Daphne Kuyer    Coördinator C3/C4/C5 

Daniëlle van de Glind   Coördinator D 
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Rosalie van den Hoorn & Nienke Wetzels  Coördinator E 

Jonne Tönjes & Hannarixt de Vries  Coördinerend trainer E 

Annemieke van Laar   Coördinator F 

 

U I T D A G I N G E N  

Niet anders dan andere jaren was het afgelopen jaar één van de grootste uitdagingen voor de JTC het vinden 

van trainers/begeleiders voor onze jeugdteams. Helaas hebben we het afgelopen seizoen uiteindelijk een 

roulatieschema moeten inzetten om zowel de C5 als de A4 te voorzien van trainers en coaches. Een situatie 

die we als JTC liever niet zien omdat merkbaar is dat de binding binnen deze teams verminderd door het 

ontbreken van vaste trainers. Een gevolg hiervan is geweest dat we tijdens de tweede helft van het veldseizoen 

onze A4 hebben moeten terugtrekken uit de competitie door diverse afmeldingen.  

De zoektocht naar trainers/coaches begint vaak al vanaf februari. Geen makkelijke opgave, toch zijn we er voor 

seizoen 2024/2025 erin geslaagd om al onze jeugdteams van vaste trainers te voorzien. Daarin is het essentieel 

geweest om trainers meer speelruimte te geven. Tegelijkertijd weten we dat het cruciaal is om onze trainers 

handvatten te bieden en te ondersteunen in het trainerschap. Met behulp van een ClubKaderCoach (CKC) 

vanuit GA! Harderwijk is het project rondom trainersbinding gestart. Helaas heeft dit tot dusverre nog geen 

resultaten opgeleverd.  

Echter denken we dat we inmiddels een koers hebben ingezet (aanstelling hoofdjeugdopleiding en nieuwe 

coördinerende trainers) die een belangrijke bijdrage gaat leveren in het binden van onze trainers en de 

ontwikkeling van onze jeugd. 

Tot slot blijft de teamindeling een structurele uitdaging. Gedurende het seizoen houden de coördinatoren in 

overleg met de trainers de ontwikkeling in de gaten. Niet anders dan andere jaren roept de (concept) 

teamindeling vragen op bij spelers/ouders. Daar staan wij ook open voor. Wat wel opviel in vergelijking tot 

andere jaren is dat er meer reacties gekomen zijn met pittige inhoud. Enerzijds reflecteren wij als JTC op ons 

eigen handelen: zijn de uitgangspunten voor de teamindeling helder genoeg gedefinieerd en bekend bij 

trainers/ouders? Wat kunnen we hierin aanscherpen zodat keuzes (beter) uitlegbaar zijn? Anderzijds hopen we 

ook op reflectie aan de andere kant: kritiek levert pas wat op als je dat goed en rustig aan elkaar kan 

overbrengen, zodat de andere er beter van wordt en daarmee onze teams weer verder kan helpen. Op wat 

voor manier dan ook. 

F O C U S  S E I Z O E N  2 0 2 4 / 2 0 2 5  

Zoals gezegd kennen we een aantal focusgebieden voor het komende jaar: aanscherping jeugdbeleid en 

implementatie op het veld, rol coördinatoren verduidelijken, trainersbinding.  

Daarnaast implementeert het KNKV vanaf 2025/2026 een nieuwe competitie opzet genaamd Competitie 2.0. 

Dit gaat met name veel veranderen in het indelen van de teams in het breedtekorfbal (vaste leeftijdscategorieën 

worden losgelaten). We zullen ons als JTC (en als vereniging) hier de komende tijd goed in laten voorlichten 

om dit succesvol te kunnen implementeren. 

 

 

================================================================================== 
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Jaarverslag scheidsrechterscommissie 2023/2024: 

Elk seizoen wordt door de bond binnen de zogenaamde rompregeling vastgesteld welke 
vereniging hoeveel wedstrijden moet gaan invullen binnen de landelijke korfbalcompetitie. 
Dit wordt afzonderlijk vastgesteld voor (beide) veldcompetities en voor de zaalcompetitie.  
 
Het aantal wedstrijden wat een vereniging moet gaan invullen wordt bepaald aan de hand 
van het aantal thuiswedstrijden van ingeschreven wedstrijdkorfbal teams en hoeveel 
officials hiervoor nodig zijn; scheidsrechters en in de zaal ook de juryvoorzitter. Omdat er 
naast het fluiten ook andere activiteiten vervuld moeten worden als het beoordelen, 
begeleiden, coachen en scouten van scheidsrechters wordt de verplichting met 25% 
verhoogd. 
 
Wordt de verplichting uit de rompregeling niet gehaald dan moet een boete betaald worden 
over elke wedstrijd die een vereniging tekort komt. Als een vereniging minder dan 75% van 
het verplichte aantal wedstrijden niet weet in te vullen worden wedstrijdpunten afgetrokken 
van teams beginnende met het 2e seniorenteam. 
 
Op het moment hebben we binnen Unitas de beschikking over een 15-tallige 
bondscheidsrechterskorps die door middel van het fluiten, scouten en beoordelen van 
wedstrijden deze verplichting probeert in te vullen. Een aantal scheidsrechters fluiten 
wedstrijden bij andere verenigingen, maar er zijn ook een aantal scheidsrechters op ons 
eigen veld actief voor het invullen van wedstrijdkorfbal wedstrijden die niet door de bond 
voorzien kunnen worden van een externe, onafhankelijke, bondsscheidsrechter. 
 
Voor het zaalseizoen heeft het korps, geholpen door de juryvoorzitters, een fantastische 
prestatie neergezet van 152 ingevulde wedstrijden wat ruim boven de verplichting van 119 
lag. Landelijk gezien had alleen DVO meer wedstrijden ingevuld, maar die hebben dan ook 
een nog hogere verplichting. 
 
Met de gecombineerde veldseizoenen was het een stuk spannender of we de verplichting 
zouden gaan halen; met nog 4 speelweekenden te gaan voor de zomervakantie stonden we 
nog steeds negatief. Door vergrote inzet van het korps, geholpen door minder 
scheidsrechters die de S2 en A1 kwamen fluiten en hulp van een externe scheidsrechter zijn 
we uiteindelijk uitgekomen op 109 ingevulde wedstrijden van de 93 die nodig waren. Ook 
bleken we hiermee landelijk, samen met DVO, de meeste wedstrijden te hebben ingevuld. 
 
Naast het wedstrijdkorfbal zijn er nog meer breedtekorfbalteams binnen Unitas waarbij we 
zelf de thuiswedstrijden moeten voorzien van scheidsrechters. Dit blijft elk seizoen weer een 
monsterklus voor Marjelle om deze planning rond te krijgen, waarbij de rest van de 
scheidsrechterscommissie helpt waar nodig en het ook fijn is om op een groep 
scheidsrechters terug te kunnen vallen met het oplossen van problemen die ontstaan. 
 
De breedtekorfbalwedstrijden worden bijna allemaal gefloten door de oudere jeugdspelers 
(vanaf de B -jeugd) en senioren. Voor spelers die voor het eerst een wedstrijd moeten gaan 
begeleiden komt er veel op je af en is het best spannend. Naast een boekje met een tips en 
spelregels worden door Corina, Jaspert en Maarten deze scheidsrechters begeleid en 
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geholpen met vragen die er zijn. Daarnaast is het altijd mogelijk om deze begeleiding en 
coaching te vragen via Marjelle ook al is het niet meer je eerste wedstrijd. We proberen om 
vaker mee te kijken bij jeugdscheidsrechters maar ook met de in te vullen verplichting en 
openstaande wedstrijdkorfbalwedstrijden lukt dit alleen helaas niet altijd. 
 
Voor het aankomend seizoen zal er gewerkt worden aan een beleidsplan waarin de volgende 
punten opgenomen gaan worden: 

• Continuïteit van het invullen van de verplichting die voortkomen uit de rompregeling 

• Begeleiden van (jeugd-)scheidsrechters 

• Het werven van (bond-)scheidsrechters! 
 
Namens de scheidsrechterscommissie, Maarten Doeswijk en Corina Verhoef 

 
 
================================================================================== 
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Jaarverslag sponsorcommissie seizoen 2023-2024 

Team Contactpersoon 

Sponsoring   

Voorzitter Jan van der Velde 

Sponsorwerving & relatiebeheer Tjardo Dijkstra 

Sponsorwerving & relatiebeheer Mees Andreae 

Contact met leveranciers/sponsordoek Nils Aikema 

Communicatie Isabelle Vrijhof (heeft afscheid genomen) 

Facturatie en contracten Vanessa Pos 

Kleding   

Aanspreekpunt Cindy Streefkerk 

Aanspreekpunt Pauline van de Greijn 

Ondersteuning Sander Rijlaarsdam 

Entree   

Aanspreekpunt Marieke Schilderman 

Programmaboekje Fam. Doeswijk 

 

Afgelopen seizoen hebben we wederom een mooi seizoen gehad! We hebben weer prachtige 

sponsorbijeenkomsten gehad (o.a. in het sponsorhome bij Sportcentrum Iedema) en de groei aan 

sponsorinkomsten hebben we doorgetrokken. Alle lof voor dit mooie team! 

 

Bezetting 

Er zijn het afgelopen seizoen enkele wijzigingen geweest in de bezetting: 

• Isabelle Vrijhof heeft afscheid genomen na enkele jaren prachtige communicatie verzorgd te 
hebben. 

• Mees Andreae wil graag deel uitmaken van dit prachtige team en zal zich richten op contacten 
met sponsoren.  

• Pauline van de Greijn heeft plaatsgenomen in Team Kleding als mede-aanspreekpunt. 

• Sander Rijlaarsdam zorgt ervoor dat er voldoende voorraad ligt wat via de webshop te bestellen 
is en controleert de facturen. 

Isabelle bedankt voor je inzet! Mees, Pauline en Sander succes met jullie taken. 

Sponsorbijeenkomsten 

We hebben het afgelopen seizoen prachtige sponsorbijeenkomsten gehad. We hebben onder andere 

een mooie avond gehad inclusief buffet. Ook hebben we Dwight Lodeweges als gast mogen 

ontvangen. Op deze avonden waren ook potentiële sponsoren aanwezig, waarvan een aantal na een 

bezoek besloten hebben om sponsor te worden! Het is goed om in onze grote groep sponsoren te 

blijven investeren. 

 

Inkomsten 

Voor het seizoen 2023-2024 hadden we een bedrag begroot van € 95.950,- aan sponsorinkomsten. 

Helaas hebben we dit bedrag niet kunnen realiseren. We zijn uitgekomen op een bedrag van  

€ 88.319,- Ook Unitas/Perspectief heeft last ondervonden van de post-coronajaren waarin diverse 

bedrijven het toch moeilijk hebben gekregen en we helaas genoodzaakt waren om 

sponsorinkomsten af te boeken. Ondanks dat natuurlijk nog een mooi resultaat waarin we ten 

opzichte van het vorige seizoen weer een stap hebben gemaakt!  
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Voor het komend seizoen willen we de stap maken naar de ambitieuze € 110.000,- aan inkomsten. 

Een deel hiervan is reeds afgesloten met nieuwe sponsoren of sponsoren die hun contract hebben 

verbeterd. Onlangs hebben we bijvoorbeeld een mooi contract met Berends & Slump mogen 

afsluiten. Mocht dit ambitieuze doel niet gehaald worden door het aanbrengen van nieuwe 

sponsoren, dan staat onze hoofdsponsor garant voor het resterende bedrag. 

 

Kosten 

De kosten zijn het afgelopen seizoen € 17.054,- geweest. Deze kosten bestaan uit kleding voor de 

vereniging, marketingmaterialen (sponsorborden, sponsordoeken, etc.) en marketingacties 

(sponsorbijeenkomsten, kerstwijn, etc.). In het zaalseizoen hebben we geïnvesteerd in onze relatie 

met sponsoren door wederom gebruik te maken van de businessroom bij een aantal wedstrijden. 

Het blijft belangrijk om contacten met (potentiële) sponsoren te organiseren voor de binding op 

lange termijn en het aantrekken van nieuwe sponsoren. We hadden € 16.000,- begroot en zijn dus 

wat hoger geëindigd. Dit komt o.a. doordat er een aantal nieuwe teams zijn bijgekomen in het 

seizoen 2023-2024 en hiervoor moest nieuwe kleding aangeschaft worden. Tevens is er her en der 

kleding aangeschaft voor trainers en staf waardoor de kosten voor bedrukking en inkoop kleding 

hoger uitkwamen dan begroot. 

 

Kleding 

Het is opnieuw een druk jaar geweest voor de kledingcommissie. Fijn dat Pauline het team is komen 

versterken en Sander het aanvullen van de voorraad op zich heeft genomen.  

Het verzorgen van kleding voor de hele vereniging blijft een moeilijke taak. Hierbij moet toch ook de 

kritische noot geplaatst worden dat er vanuit de leden en ouders van leden soms te hoge 

verwachtingen gesteld worden aan de commissie. Ook wordt er weleens gedacht dat het budget 

oneindig is voor het bestellen van kleding. Het zou fijn zijn als iedereen zich beseft dat deelnemen in 

de kledingcommissie een vrijwilligerstaak is. De contacten met kledingleverancier blijven moeizaam 

en dit vraagt veel energie, dus het zou fijn zijn als hier begrip voor is. 

Voor vragen over kleding, graag een email naar kleding@ckvunitas.nl 

 

Acties 

Het afgelopen seizoen hebben we meegedaan aan de Grote Clubactie. Dit was een groot succes! 

Jolien, Sandy en Nettie hebben deze actie enthousiast georganiseerd. De opbrengst was fantastisch: 

€ 4.709,- Komend seizoen zal de Grote Clubactie opnieuw georganiseerd worden. 

De Rabo ClubSupport heeft ons € 1.140,- opgebracht. Bedankt voor het stemmen op 

Unitas/Perspectief!  

Verder heeft Tjardo samen met Egbert van der Vegt de kerstpakkettenactie gedaan. Ook dit had een 

prachtig resultaat! De vele handen die hebben meegeholpen aan het inpakken van de kerstpakketten 

hebben ervoor gezorgd dat er € 5.950,- is binnengekomen.  

De Vriendenloterij, Sponsorclicks en Broekhuis Clubbonus zijn blijvende acties. Waarbij de laatste dit 

seizoen geen inkomsten heeft opgeleverd, het zou super zijn als leden hier aan blijven denken. 

 

Facturatie 

Afgelopen seizoen zijn helaas niet alle sponsorfacturen betaald. Een 2-tal sponsoren heeft niet aan 

de verplichting kunnen voldoen door tegenvallende bedrijfsresultaten of het stoppen van de 

bedrijfsvoering in Harderwijk. Helaas hebben we hierdoor een bedrag van € 7.500,- moeten 

afboeken. 

 

mailto:kleding@ckvunitas.nl
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Al met al een top seizoen gedraaid met een prachtig team en een goed vooruitzicht voor de 

komende jaren! 

 

Jan van der Velde 

Sponsorcommissie 

 

 

================================================================================== 
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Jaarverslag schoolkorfbal 2024 

 
 
Dinsdag 28 mei en woensdag 29 mei werd voor de 58e keer het jaarlijkse JAM Schoolkorfbaltoernooi 
bij Unitas/Perspectief georganiseerd. Met 254 teams en ongeveer 2.000 kinderen hadden we dit jaar 
een record aantal deelnemende kinderen. 
 
Dit is niet onopgemerkt gebleven en de KNKV heeft ons toernooi op een leuke manier uitgelicht in 
haar periodieke magazine. (Aan de slag met ledenwerving? Op deze 3 onderwerpen kun je focussen! 
- KNKV-magazine-4 seizoen 2023-2024). 
 
Het toernooi was wederom een groot succes. Na de tegenvaller van vorig jaar (dinsdagavond kon 
vanwege het slechte weer niet doorgaan) hebben we nu weer 2 volle dagen mogen genieten van de 
vele leuke en fanatieke wedstrijden. We hebben heel veel positieve reacties gehad van kinderen, 
ouders en zeker ook opa’s en oma’s. Ook dit jaar heeft het schoolkorfbaltoernooi weer geleid tot 
veel enthousiaste kinderen die zich na een aantal keren meetrainen hebben aangemeld en nu met 
veel plezier hun wedstrijden spelen in één van de jeugdteams. 
 
Alle lof en dank voor de vele vrijwilligers die hebben geholpen deze 2 dagen. Denk aan de meer dan 
70 scheidsrechters, kantinepersoneel, team facility, omroepers, verkeersregelaars, op- en afbouwers 
van de velden en geluid, team schoolkorfbal, fotograaf, team ledenwerving en de schoonmakers.  
 
Speciale dank aan JAM als hoofdsponsor van het evenement en Wuestman als sponsor van het 
geluid. Ook willen we de RSG bedanken voor de goede samenwerking. 
 

 
 
Team Schoolkorfbal 
Daniëlle, Ineke, Ante, Marleen, Jesse, Marleen, Robert 
 
================================================================================== 

https://magazine.knkv.nl/knkv-magazine-4-seizoen-2023-2024/aan-de-slag-met-ledenwerving-op-deze-3-onderwerpen-kun-je-focussen
https://magazine.knkv.nl/knkv-magazine-4-seizoen-2023-2024/aan-de-slag-met-ledenwerving-op-deze-3-onderwerpen-kun-je-focussen
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Jaarverslag Commissie Facility 2023-2024 

Facility-beheer 

Dit jaar stond opnieuw in het teken van verdere verbetering van onze accommodatie. Eén van de 

grootste projecten was de uitbreiding van het krachthok met een extra behandelruimte. Deze 

toevoeging biedt extra mogelijkheden voor krachttraining en revalidatie. 

Daarnaast hebben we, zoals elk jaar, klein onderhoud uitgevoerd aan het gebouw en het terrein. Het 

reguliere onderhoud blijft essentieel om de faciliteiten in goede staat te houden, zodat onze leden 

zorgeloos kunnen genieten van hun sportactiviteiten. 

Schoonmaak 

Ook dit jaar heeft de schoonmaakcommissie hard gewerkt om ons complex schoon en netjes te 

houden. De teams hebben hun steentje bijgedragen, onder leiding van Judith, Vanessa, Yvonne en 

Evelien, zodat het gebouw er altijd representatief uitziet voor leden en bezoekers. 

We blijven afhankelijk van de hulp van vrijwilligers en externe partijen om ervoor te zorgen dat de 

schoonmaak goed georganiseerd verloopt, vooral tijdens de drukke seizoenen. Extra handen blijven 

altijd welkom om ons gebouw in optimale conditie te houden. 

Materiaalcommissie 

Dit jaar heeft de materiaalcommissie geïnvesteerd in nieuwe vaste D-palen, wat een belangrijke 

verbetering is voor onze teams. Daarnaast hebben we een overgang gemaakt naar cijfersloten op de 

ballenkasten.  

Bij de start van het afgelopen seizoen zagen we dat er rond de velden onvoldoende mogelijkheden 

waren om de voetplaten in houders te plaatsen. Daarom zijn er nieuwe standaardhouders rond de 

velden neergezet. Vanuit de commissie blijft er de wens dat na trainingen en wedstrijden alle 

voetplaten van de velden worden verwijderd en langs de kant bij elkaar komen te liggen. Dit is ook 

prettig voor het publiek dat tijdens wedstrijden langs de kant staat te kijken. 

Qua ballen is er het afgelopen seizoen beter omgegaan met het opruimen en bij elkaar houden 

ervan. Helaas zijn we in de zaal wel enkele nieuwe ballen kwijtgeraakt. Na de eerste helft van het 

veldseizoen hebben we de ballensleutels ingenomen, zodat we tussen de seizoenen de balans 

kunnen opmaken. Dit zullen we ook dit seizoen blijven doen. Het blijft een aandachtspunt: het 

opruimen van materiaal waar het hoort, na trainingen en wedstrijden. Een goed moment om dit nog 

eens onder de aandacht te brengen: ‘Gezamenlijke verantwoordelijkheid’. 

Grasmaaicommissie 

Het talud rond het clubgebouw heeft nog echt gras dat gemaaid moet worden. De echte geur, niet 

die van kunstgras. Om het clubgebouw er goed uit te laten springen, wordt het gras aan de voorzijde 

van het gebouw onderhouden als gazon. Dit wordt regelmatig gemaaid door een groep enthousiaste 

vrijwilligers. In het begin werd het gras rondom het hele clubgebouw onderhouden als gazon, maar 

dit bleek een zeer intensieve klus. Daarnaast was dit voor de biodiversiteit niet gunstig. 

Als club is het belangrijk om naast energiemaatregelen ook naar biodiversiteit te kijken. Daarom 

wordt het gras aan de achterzijde nu extensief gemaaid. We hopen hiermee een positieve bijdrage te 

leveren aan het milieu. Het gras wordt nu twee keer per jaar gemaaid. Helaas gaat de ontwikkeling 

op deze natuurlijke manier langzaam voordat er meer bloemen verschijnen. Wellicht gaan we het 

volgend jaar drie keer maaien om dit proces te versnellen. 
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Jullie zullen begrijpen dat dit een pittige klus is, maar het resultaat is altijd goed en een biertje na 

afloop is zeker verdiend. We kunnen ons niet voorstellen dat men hier niet enthousiast van wordt. 

Als je een paar keer wilt meehelpen, meld je dan aan bij Gert van der Ploeg. 

Doorkijk 2024-2025 

Voor het komende jaar blijven we gefocust op het onderhoud van onze accommodatie. Een 

belangrijk punt op de agenda is het onderzoeken van de mogelijkheden voor het installeren van een 

schuifwand in de kantine. Dit zou ons in staat stellen de ruimte op te delen, waardoor deze nog 

multifunctioneler wordt voor bijeenkomsten of verhuur. 

Daarnaast willen we de opties bekijken voor een tweede scorebord op veld twee. Dit zou onze 

mogelijkheden voor het organiseren van wedstrijden en evenementen verder verbeteren. 

Namens de Facility commissie  

Jesse Roozeboom 

 

================================================================================== 

 

Jaarverslag vrijwilligerscommissie 2023-2024 

In het afgelopen seizoen hebben we met alle vrijwilligers weer veel werk verzet. Een bedankje is dan 

ook zeker op z’n plaats. 

Toch blijft het niet makkelijk om alle kantinediensten in te vullen en dat heeft ertoe bijgedragen dat 

met ingang van het veldseizoen voorjaar 2024 de teams verantwoordelijk zijn gemaakt voor de 

bezetting in de kantine, samen met een paar vaste gezichten. De planning hiervoor wordt door de 

kantinecommissie gemaakt en ieder team zorgt voor 2 personen die de betreffende dienst 

verzorgen. Op het moment van het schrijven van het jaarverslag is afgesproken dat dit komend 

seizoen wordt voortgezet. Daarover volgend jaar meer. 

De informatieavond was weer succesvol, met veel informatie over het reilen en zeilen van de 

vereniging en de wedstrijden. Deze avond zullen wij dan ook blijven organiseren. 

In het zaalseizoen is weer met vele mensen gezorgd dat de wedstrijden van onze selectie, dit keer in 

Korfbal League 2, weer op en top zijn verzorgd, met beeld en geluid, met het opbouwen en versieren 

van de zaal en het zorgdragen voor de toegang naar de zaal. Maar ook voor de overige wedstrijden is 

weer het nodige werk verzet zodat o.a. de jurytafel bezetting kreeg en dat er bij elke wedstrijd een 

aanspreekpunt geregeld was. 

Graag sluit ik af met nogmaals een dank je wel aan iedereen op wie de vereniging weer een beroep 

heeft mogen doen, trainers, scheidsrechters, de mensen achter de bar, maar zeker ook aan de 

mensen die voor velen minder zichtbaar zijn en achter de schermen ervoor zorgen dat de vereniging 

draait en iedereen van deze mooie sport kan genieten. 

Namens de vrijwilligerscommissie, 

Ester Doeswijk 

 

================================================================================== 
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Jaarverslag Kantinecommissie Sportpark Slingerbos – Unitas/Perspectief 2023/2024 

Ook het afgelopen seizoen heeft de ‘Kantinecommissie’ weer verdere stappen gezet in het 

doorontwikkelen en nog beter exploiteren van de sportkantine op het sportpark Slingerbos. In de 

eerste plaats is er weer hard gewerkt om het de korfballers, toeschouwers en vrijwilligers van onze 

mooie vereniging zo goed mogelijk naar de zin te maken tijdens trainingen en vooral tijdens de 

wedstrijddagen. Zo wordt er tijdens de wedstrijden van de selectie standaard een betaalbare 

‘daghap’ geserveerd. Het is dan een schitterend gezicht dat opa’s/oma’s, ouders en (klein)kinderen 

samen gezellig zitten te eten. Het ultieme moment van samenzijn als één grote korfbalfamilie. 

Daarnaast kennen we grote evenementen zoals het Schoolkorfbal, KNKV-toernooien en de 

Afsluitingsdag waar de kantinecommissie met de vele vrijwilligers ware ‘Topsport’ laat zien om het 

iedereen naar de zin te maken. 

Maar ook steeds meer (maatschappelijke) organisaties en bedrijven weten ons multifunctionele 

sportpark te vinden voor het houden van bijeenkomsten, vergaderingen en personeelsdagen. Dit 

vraagt meer en meer om een flexibele inzet van onze vrijwilligers. Om dit allemaal te kunnen regelen 

gaan we steeds meer samenwerkingen aan met professionele leveranciers om aan de wensen van de 

huurders te voldoen. Daarom zijn we ook zeer blij dat het Sportparkmanagement vanuit  

GA! Harderwijk steeds meer vorm en inhoud krijgt. Onze GA!-coach Lara Kreikamp legt verbindingen 

met maatschappelijke organisaties, zoals het onderwijs, welzijn, zorg en commerciële organisaties/ 

bedrijven en helpt mee met het organiseren van (sportieve) activiteiten. 

Met meer gebruikers en bezoekers op ons sportpark stijgt ook de vraag naar een uitgebreid en vooral 

ook gezond assortiment. De keuken is dan ook voortdurend bezig om gezonde, maar vooral ook 

lekkere alternatieven te bereiden. Gezien de stijgende verkoop in gezonde producten zijn ze daar het 

afgelopen jaar weer prima in geslaagd. 

Tot slot zijn we continu bezig om zo duurzaam mogelijk te werken. Het gebruik van plastics zo veel 

mogelijk terugdringen door meer gebruik te maken van karton of herbruikbare kunststof bekers en 

glazen. Ook de afvalscheiding staat hoog op het lijstje, maar daarin zijn we wel sterk afhankelijk van 

het beleid van de gemeente Harderwijk die daar nog te weinig oplossingen voor biedt. 

De Kantinecommissie kijkt tevreden terug op het afgelopen seizoen, maar is wel dringend op zoek 

naar enthousiaste vrijwilligers om samen met het kernteam verder door gaan bouwen aan de 

toekomst van het kloppend hart  van de vereniging.                   

 

================================================================================== 
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Jaarverslag Unitas/POS Zonwering Jeugdkamp 2024 

Voor het eerst dit jaar was het kamp met Pinksteren en dat is prima bevallen. Met maar liefst  

112 kinderen in de leeftijd van 5 tot en met 18 jaar gingen we zaterdagmiddag op pad. Dit jaar 

mochten we naar Lelystad en waren we te gast bij Scouting Ascanen. Zij liggen diep verscholen in het 

Belevenissenbos, een fantastische plek. Iedereen had er – na maanden voorbereiding – veel zin in! 

Zaterdag. 

De oudere jeugd sliep in tenten en gingen dit jaar daarom een uurtje eerder vanaf Harderwijk. 

Aanmelden, shirtje ophalen, aftekenen, bagage droppen en gaan!  

 

In Lelystad aangekomen kon het grote hoe-zet-ik-mijn-tent-op feest beginnen. Mede dankzij de hulp 

van veel ouders, de kinderen zelf en de begeleiders liep dit voorspoedig. De Kangoeroes, F en E 

sliepen binnen en kwamen een uurtje later. Lekker je plekje zoeken, je luchtbed (laten) oppompen, 

slaapzak uitrollen en de eerste zak snoep opentrekken.  

 

Het thema dit jaar is Landen & Culturen, dus… nadat de groepjes bekend werden gemaakt en de 

teamcaptains hun team hadden verzameld konden de vlaggen gemaakt worden. Elke activiteit 

konden de landen punten verzamelen om zo aan het einde een kampwinnaar aan te wijzen. Er werd 

gesmeerd, gekliederd, getekend en gekleurd en we zijn niet alleen sportief maar ook creatief.  

Na de nodige kampliedjes en het heerlijke eten (dat was dit jaar ook weer op en top geregeld door 

onze keukenploeg – wat een kanjers!) door naar het avondspel. Ook dit was met het hele team. In 

het thema van landen moesten de teams 11 spellen doen waaronder spijkerpoepen, met stokjes 

eten, wafels versieren (en opeten), kangoeroelopen en Chinese woorden ontcijferen. Er werd hard 

gewerkt, gelachen en gestreden voor de beste tijd. 
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Hierna was het voor de E, F en Kangoeroes tijd voor het kampvuurverhaal en langzaamaan richting 

bed te vertrekken. Het volgende spel voor de D en C was in aantocht, zij moesten met teams 

proberen om een parcours af te leggen door het gebied en een paar witte sokken – die continu aan 

de voeten zaten van een teamlid – zo schoon mogelijk naar het eindparcours brengen. Best lastig als 

je bedenkt dat ze met 8 Unitassers op een half zinkend vlot naar de overkant moesten. Het was het 

ene team ook beduidend beter gelukt dan het andere. Hierna was het ook voor de D en C tijd om het 

kampvuur op te zoeken voor wat lekkers en daarna de tent in te gaan (en te slapen, tenminste dat 

hebben wij geprobeerd…). De mannen van de B vonden het nodig om niet al te goed te luisteren, dat 

leverde ze de volgende dag pleecorvee op. 

 

Toen het goed donker was, tijd voor het laatste spel van de avond, voor de A en B. In een afgezet 

stuk loeidonker bos speelden we Belgisch verstoppertje. Eén iemand gaat zich verstoppen en als je 

diegene vindt ga je erbij zitten. Conclusie, aan het einde 23 kids verstopt en nog eentje aan het 

zoeken. Een succes! Ze wisten niet van ophouden. Credits naar Thomas Hoekstra die zijn verstoptaak 

dermate serieus nam (ingegraven onder boomstronk en bladeren) dat het wel even duurde voordat 

ze hem vonden. 

Zondag 

De kinderen hadden er zin in, de meesten stonden al vroeg ‘aan’ en klaar voor het ontbijt.  

’s Ochtends speelden we een variëteit aan spellen waaronder kanobal, sponsrace, kubbs en 

mastermind. Wat een heerlijk weer en wat hebben we het getroffen dat we deze spellen in het water 

konden doen! 
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Zondag was een vol programma want na de lunch direct door met de Mudrun. Ieder land moest zijn 

vlag meenemen en had de volgende opdracht: houd je vlag schoon, en word zelf zo smerig mogelijk. 

Nou dat hebben we geweten. Van top tot teen zwart, gras of ander wier op het hoofd, we hebben 

eigenlijk alles wel voorbij zien komen.  

 

 

Leuk idee natuurlijk zo’n Mudrun, daarna de uitdaging om 112 smeerpoetsen gedoucht en weer in 

schone, droge kleren te krijgen (met 4 douches haha). Aan het einde bleven er natuurlijk de nodige 

vieze kleren en schoenen liggen, ondanks herhaaldelijke pogingen om goed te kijken wat je nog mist 

is er best wat blijven liggen. Wat nog definieerbaar en goed was hebben we mee naar Harderwijk 

genomen en ligt onder de trap in het clubhuis.  
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Nadat iedereen weer (relatief) schoon was, was het tijd voor het avondeten, Grauwtje de Ezel en 

Tante Pie en Knettergekke Unitas, en direct door naar het avondspel voor het team: Party en Co. 

Tekenen en raden, uitbeelden en raden, liedjes neuriën, vlaggen op de goede volgorde hangen, toren 

van bekertjes maken en ga zo maar door. Ook nu werd er weer voor elk punt gestreden door de 

teams, wat een inzet en teamwork! 
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Tijd voor de E, F en Kangoeroes om het tweede deel van het 

kampvuurverhaal aan te horen en richting slaapzaal te vertrekken, voor de 

D en C startte de kompasloop. Best ingewikkeld maar het lukte ze goed om 

de verstopte vlaggen her en der over het terrein terug te vinden. De A en B 

mochten nog even wachten op hun activiteit, die stuurden we iets voor 

middernacht het bos in om een speurtocht te doen. Niet zomaar een 

speurtocht maar er liepen ook wat ongure karakters door het bos: van 

cokedealers, dronken zwervers tot lijkgravers, clowntjes en een gevallen 

engel. Laten we het erop houden dat links en rechts het schrikeffect er 

goed in zat. 

Na de activiteiten standaard langs het kampvuur en dan je mandje in. Maar… kamp zou kamp niet 

zijn als we de oudere jeugd ook niet een klein extraatje geven. Dus rond 05.00 werd de A en B van 

het bed gelicht om aan hun conditie te werken, wat waren ze ons dankbaar… 

Maandag   

De laatste dag alweer, wat vliegt het voorbij. Daar waar iedereen zondag al vroeg aan het ontbijt zat 

was dat maandag wel anders. We moesten bijna iedereen uit de slaapzak zingen/trommelen/kietelen 

om ze op tijd aan het ontbijt te krijgen. Na het gevarieerde ontbijt had iedereen de tijd om alvast zijn 

spullen op te ruimen en in te pakken. Dat is altijd een genietmomentje. Even een greep uit de meest 

gehoorde hulpvragen: 

• Ik krijg mijn slaapzak niet in de hoes 

• Ik kan mijn hoes niet meer vinden, hij lag hier ik weet het zeker 

• Ik krijg mijn luchtbed niet meer terug in de fabrieksdoos (dat lukt niemand!) 

• Ik mis een slipper 

• Ik mis twee slippers, twee schoenen en eigenlijk nog veel meer 

• Is er een nog een vuilniszak over, ik krijg niet al mijn kleren meer terug in de tas (vouwen 

werkt toch beter dan proppen) 

Gelukkig was de kampleiding goed voorbereid om alle kids waar nodig een handje te helpen en 

zoveel mogelijk bagage voor het laatste spel ingepakt te krijgen. 

Na het opruimen was het om 10 uur tijd voor het laatste spel: een vijfkamp. Met vijf verschillende 

spellen streden de landen om hun laatste kans hun positie op het scorebord nog te verbeteren. 

Limbodansen, korfballen en een eetproeverij waren onderdeel van dit gave spel. 
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Rond 12.00 was het tijd om van de laatste kamplunch te genieten. Met een broodje bal en/of 

knakworst achter de kiezen nog de laatste spullen opruimen, verder met tenten afbreken of nog 

even spelen in het Belevenissenbos. Natuurlijk wel even een gezamenlijke afsluiting, een dankwoord 

voor alle kids en de felicitaties aan team Canada, die van alle spellen uiteindelijk als kampwinnaar uit 

de bus is gekomen! 

 

De eerste papa’s en mama’s waren inmiddels ook gearriveerd om te helpen met de tenten afbreken 

en schoonmaken (bedankt voor jullie hulp, echt top!). Rond 13.15 kwamen de eerste autorijders 

binnendruppelen om de eerste lading kids mee te nemen en kwam het kamp ten einde. Bij Unitas 

hereniging met het thuisfront, de spullen verzamelen en waarschijnlijk heel snel proberen weer wat 

slaap bij te halen. 

Wat zijn we trots op de kinderen. Van jong tot oud. Ze hebben zoveel plezier gemaakt, gelachen, en 

er echt een topkamp van gemaakt. Toppers zijn het! En natuurlijk dank naar de kampstaf die het met 

hun inzet en energie allemaal mogelijk hebben gemaakt. Tot slot, speciaal dank aan Pos Zonweringen 

en Deuren, die al jaren trouwe hoofdsponsor van ons kamp is. 

Op naar volgend jaar! Zien we jou dan ook (weer)?  

De kampstaf 

 

 
================================================================================== 
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Jaarverslag Funitas 2023-2024 

Het afgelopen seizoen was het vijfde actieve seizoen van Funitas. In dit jaar zijn er voor het eerst 

geen nieuwe teamleden bijgekomen, wel is er een teamlid uitgestapt; Niels is zijn aandacht voor 

onze club gaan verleggen naar de technische commissie. 

 

Ondanks de degradatie van de hoofdmacht naar de Korfbal League 2 was Funitas toch van plan om 

ook dit jaar weer veel feestelijke activiteiten te organiseren. Net zoals vorig seizoen zijn er weer 

verschillende themafeestjes geweest in het Sportcafé van Arnoud. Los daarvan zijn er ook 

verschillende succesvolle activiteiten georganiseerd voor jong en oud binnen de club. Voor de jeugd 

werd kort na Halloween een spannende escaperoom georganiseerd waarbij ons prachtige 

clubgebouw volledig benut werd door in iedere kleedkamer een eigen spel te creëren. Ook werd dit 

jaar de tweede editie van het Unitas gala georganiseerd. Wederom werd de kantine omgetoverd tot 

een galazaal met tal van prachtig geklede heren en dames van A-leeftijd en ouder die onder het 

genot van een goede DJ genoten van een feest. Ook is er een supportersdag georganiseerd in 

samenwerking met een enthousiast aantal vrijwilligers, een grote hoeveelheid kinderen zijn een dag 

lang vermaakt en omgebouwd tot ware Unitas-fans. Tevens is een oude bekende activiteit dit jaar 

voor het eerst weer teruggebracht, na een aantal jaar afwezig te zijn was er voor het eerst weer een 

pubquiz. Door een groot aantal deelnemers van Unitas en de omgeving werd ook dit een groot 

succes. Caro noemde het achteraf zelfs de avond van het jaar voor hem. Ook dit jaar zullen we deze 

weer terugzien in het programma. 

 

Wat kan je komend jaar verwachten van Funitas? Ook komend jaar zullen er weer tal van activiteiten 

en feesten georganiseerd worden door Funitas. Er zullen activiteiten/feesten terugkomen, maar ook 

nieuwe dingen zijn. Er is een professionaliseringsslag gemaakt met als resultaat dat ieder lid van 

Funitas verantwoordelijk is gesteld voor een vast deel. Om een voorbeeld te geven is Jules 

verantwoordelijk voor het contact met de penningmeester en de declaraties, hierdoor is het ook 

overzichtelijker voor de penningmeester. Tevens is er een jaarplanning gemaakt over wanneer er 

activiteiten georganiseerd worden. Het doel is om de communicatie omtrent activiteiten te 

verbeteren en te vervroegen. 

 

 

================================================================================== 
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Jaarverslag ICT 2023-2024 
 

V O O R W O O R D  
ICT binnen Unitas/Perspectief is een ruim begrip, zo doen de boys van ICT diverse zaken zoals 

bijvoorbeeld: website, social media, livestream, beheer apps (Microsoft 365, AirKey voor toegang tot 

het sportpark, Sportlink, Unipas, etc. etc. etc.), internet/televisie in het clubhuis en nog veel meer. 

W E B S I T E  
Afgelopen seizoen hebben we een paar kleine aanpassingen aan de website gedaan. Zo is het vanaf 

nu mogelijk om per team aan te geven hoe de foto’s en spelersnamen weergegeven worden op de 

website. Ook zijn (bijna) alle spelers en teams op de foto gegaan en worden deze weergegeven op de 

website. 

De (J)tc en de wedstrijdsecretariaten kunnen nu ook zelf de teams vullen en onderhouden. Dit hoeft 

het webteam nu niet meer te doen. 

 

Qua bezoekers kwamen we uit op 45K unieke bezoekers afgelopen jaar. Alle bezoekers bij elkaar 

zorgden voor 476K aan paginaweergaven. 

Gemiddeld 1.200 bezoekers per week. Zondag 31 maart was de drukste dag met ruim 4.000 

bezoekers. Al deze bezoekers waren op zoek naar een kaartje voor de 3e playoff wedstrijd tegen 

AW.DTV.  Al deze bezoekers zorgden ervoor dat de website er toen uitklapte en enkele minuten niet 

beschikbaar was. De leer die we hieruit trokken en de aanpassingen die we snel doorgevoerd hebben 

zorgden ervoor dat de kaartverkoop voor de finale wel goed ging.  

M I C R O S O F T  3 6 5  
In het vorige verslag konden we lezen dat we begonnen zijn met het uitdelen van @ckvunitas.nl 

emailadressen voor de diverse commissies. Afgelopen jaar hebben we de eerste 3 commissies 

volledig digitaal gemaakt. Komend seizoen gaan we weer een paar commissies digitaal maken. 

Communiceer jij veel digitaal en wil je dit met een @ckvunitas.nl adres doen? Geef het bij ons aan en 

we maken er 1 voor je aan. 

A I R K E Y  T O E G A N G S S Y S T E E M  
Het seizoen 2023-2024 zijn we gestart met het onder de loep houden van de rechten van het AirKey 

toegangssysteem. In de afgelopen jaren was er een ‘wildgroei’ aan rechten ontstaan en die rechten 

hebben we weer gelijkgetrokken. Het kan dus zijn dat je nu rechten mist die je voorheen wel had. 

Heb je ze weer nodig? Laat het ons weten. 
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Het seizoen 2023-2024 zijn we gestart met het onder de loep houden van de rechten van het AirKey 

toegangssysteem. In de afgelopen jaren was er een ‘wildgroei’ aan rechten ontstaan en die rechten 

hebben we weer gelijkgetrokken. Het kan dus zijn dat je nu rechten mist die je voorheen wel had. 

Heb je ze weer nodig? Laat het ons weten. 

 

I N T E R N E T  &  T E L E V I S I E  I N  H E T  C L U B H U I S  
Afgelopen jaar zijn we van internetprovider gewisseld. Door een enorme prijsverhoging was de 

toenmalige provider niet meer de goedkoopste. Na uitzoekwerk bleek KPN de goedkoopste te zijn. 

Dit is zonder gekke verstoringen in gebruik genomen. Met de komst van KPN hebben we gelijk ook 

een extra kabel getrokken naar het nieuwe scherm bij de ingang en kan deze ook gebruikt worden 

om televisie te kijken. 

N A R R O W C A S T I N G  C L U B H U I S  
Met dank aan een niet nader te noemen sponsor hebben de spelers van het narrowcasting systeem 

een update gehad. Dit is als voorbereiding voor een update van het systeem. 

 

L I V E S T R E A M  
Het streamteam heeft afgelopen seizoen van elke thuiswedstrijd van Unitas/Perspectief 1 en 2 en 

soms de A1 een stream verzorgd. Ook werden de NK’s in de zaal en de halve finales op het veld 

gestreamd.  De halve finale DVO-DOS’46 has met 740 gelijktijdige kijkers de meest bekeken niet-

Unitas-wedstrijd. De best bekeken Unitas-wedstrijd is de 2e playoff tegen AW.DTV.  De kijkcijfers 

hiervan: 

 

 

 

De ICT Boys 

 

================================================================================== 


